
 
 
 
Voorstel om met instemming kennis te nemen van de in het voorstel van de door Gedeputeerde 
Staten geschetste toekomststrategie en voorlopige standpunten ten aanzien van het 
aandeelhouderschap Essent. 
 
De heer VERBAKEL (SP): Voorzitter! Ik heb in de commissievergadering een voorbehoud gemaakt 
en eigenlijk ook een negatief advies uitgebracht. Daar is toen geen grote discussie over ontstaan. 
Het voorstel voorziet uiteindelijk in de verkoop van de aandelen van Essent waarbij deze aandelen in 
particuliere handen komen. Wij vinden dit onverstandig. Energie is een eerste levensbehoefte. Wij 
denken dat het publieke belang het meest gediend is door de energiebedrijven ook in publieke 
handen te houden. Dat gebeurt niet door de aandelen te verkopen. Daarom vragen wij aantekening 
dat wij tegengestemd hebben. 
 
De heer VAN DER MADE (GL): Voorzitter! Ik heb weliswaar geen voorbehoud gemaakt in de 
commissie, maar toch. Zoals door de statenfractie van GroenLinks ook al is betoogd, is GroenLinks 
van mening dat Essent eigenlijk helemaal niet moet worden verkocht. Als GroenLinks-fractie hebben 
wij niet de illusie dat wij dit vandaag kunnen tegenhouden, maar wij vragen wel van het college de 
toezegging dat de opbrengst van de aandelen van Helmond in Essent, op enig moment door de raad 
bestemd kan gaan worden. Gezien de omvang van een bedrijf als Essent zal het toch nog steeds om 
een aanzienlijk bedrag gaan. De gedachte van GroenLinks is om dit bijvoorbeeld te gaan gebruiken 
voor een fonds op het gebied van duurzaamheid. 
 
De VOORZITTER: Dames en heren! Op de opmerkingen van de SP-fractie hoef ik hier niet in te 
gaan. Het standpunt van de SP-fractie is duidelijk en zij wenst geacht te worden te hebben 
tegengestemd. Op de opmerkingen van de heer Van der Made zou ik als volgt willen reageren. U 
praat over het fundamentele recht van de raad, het budgetrecht. Dat ligt per definitie altijd bij de raad. 
U hoeft nu nog niet kenbaar te maken wat u met het geld wilt gaan doen. Dat zien wij te zijner tijd 
wel. Ik begrijp dat u tegen stemt, maar dat u de centen wel wilt hebben! 
 
De heer VAN DER MADE (GL): Zoals ik al zei, is GroenLinks tegen de verkoop van de aandelen van 
Essent. Wij sluiten echter niet onze ogen voor het feit dat het toch gaat gebeuren. 
 
Zonder stemming wordt overeenkomstig het voorstel van burgemeester en wethouders besloten. 
De aanwezige leden van de fracties van SP en GroenLinks verkrijgen op hun verzoek aantekening in 
de notulen, dat zij zich met de genomen beslissing niet hebben verenigd. 
 
Uit de notulen van de raadsvergadering van 1 juli 2008 
 
 


